如何在iPhone/iPad上設定學生電子郵件帳號 (Office365)
How to set up Student Email Account (Office365) on your iPhone/iPad
請按照以下教學流程(此教學是以iPhone6 Plus為範本):
Please follow below steps to set up your student email on your iPhone (This tutorial used iPhone6 Plus as example):
	1. 首先選擇[設定] 。
	
	1. First, go to [Settings].
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	2. 接著選擇[電子郵件/聯絡資訊/行事曆] 。
	
	2.Then go to [Mail, Contact, Calendars].
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	3. 選擇[加入帳號] 。 
	
	3. Choose [Add Account]
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	4. 接著選擇[Microsoft Exchange] 。
	
	4. Choose [Microsoft Exchange].
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	5. 輸入[電子郵件]、[密碼]以及[描述]。這裡我使用的描述是(LogosEmail)，您可以隨意替這個電子郵件帳號取名，之後按[下一步]。
	
	5. Key in your [Email], [password] & [Description]. Here I use (LogosEmail) as my Description, you can name your own Description. Then, tap [Next] to go to next step. 
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	6. 此時系統便會進行驗證，如帳號和密碼都沒輸入錯誤，便會看到此畫面。
	
	6. Wait for it to be verified. If your Email and Password are input correctly, you’ll see this image on your phone.
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	7. 最後選擇要哪些Office 365的服務，如：郵件、聯絡資訊、行事曆、提醒事項以及備忘錄。再按下[儲存]，現在，我們便可以直接在iPhone手機中儲存學生電子郵件了!
	
	7. Choose what kind of service you want. For example, Mail, Contact, Calendars, Reminders & Notes. Lastly, press [Save] on the top right corner to save the student account information.
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	8. 按[Home鍵]，退回到桌面，點開[郵件], 就會看到剛剛設定的帳號(LogosEmail)已經設置成功!
	
	8. Press [Home Button], back to the Home Page, open [Mail] app and you will see the account (LogosEmail) has been set up successfully!
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